

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 05-03-2024 12:47:13 PM Subject: Chairperson of the Board of Directors and the Vic	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 03-03-2024 12:47:13 PM الموضوع: انتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة
Please be informed that the Board of Directors of Jordan Kuwait Bank, in its meeting No. 3/2024 held on 4/3/2024, has elected H.E Sheikha Adana Naser AlSabah as the Chairperson of the Board of Directors and H.E Dr. Marwan Muasher as the Vice-Chairperson.	يرجى العلم بأن مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي قد قرر في جلسته رقم 2024/3/4 بتاريخ 2024/3/4 انتخاب سعادة الشيخة ادانا ناصر الصباح رئيسا لمجلس الإدارة، وانتخاب معالي الدكتور مروان المعشر نائبا لرئيس مجلس الإدارة.
04-03-2024	04-03-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Tareq Abu-Hatab	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Tareq Abu-Hatab